
   
 

Koulurauhan julistus 2025 
selkokielellä 
Tänään 28.8.2025 julistetaan koulurauha  

kaikille Suomen koululaisille, päiväkotilapsille 

ja opiskelijoille. 

 

Yhdessä olemme rohkeita 

Onko sinua koskaan jännittänyt mennä kouluun? 

Ovatko uudet tilanteet sinusta jännittäviä? 

Pelottaako sinua joskus pyytää apua 

tai olla oma itsesi? 

Kaikkia jännittää. 

Jännittäminen on aivan tavallista. 

 

Kaikki voivat myös olla rohkeita. 

On rohkeaa pyytää apua 

tai kertoa, että jännittää. 

Rohkeutta on myös se, 

että puolustaa toista ihmistä, 

tekee hyviä tekoja 

ja uskaltaa sanoa ei. 

On rohkeaa ylittää itsensä, 

mutta olla myös oma itsensä, 

juuri sellainen kuin on. 

On rohkeaa kertoa oma mielipide, 

mutta silti pitää olla ystävällinen muille. 

 

Kaikki ovat rohkeita, 

mutta yhdessä voimme olla vielä rohkeampia. 

 

Päätetään siis,  

että koulussa olemme yhdessä rohkeita. 

Tehdään hyviä tekoja. 

Puolustetaan ja autetaan muita. 

Ei luovuteta! 

 

Yhdessä olemme enemmän kuin yksin. 

 


